

Wine List 酒



• Innovative Comfort Food •

Sparkling

▲ Gran Ducay, Cava Brut Nature NV (Methode Traditionnelle) \$880

西班牙品種：70% Macabeo、5% Xarel·lo、25% Parellada

口味：氣泡細緻，成熟水果，柑橘、口感清爽，酸度均衡。世界 Cava 氣泡酒前八強，傳統釀酒工藝，在瓶中二次發酵並與酵母一起陳放最少九個月。

Elegant ripe fruits aromas and intense hints of citrus. Refreshing, dry and good acidity.

White

▲ Fritz Haag, Brauneberger Riesling, Kabinett 2016 \$280/1180

德國品種：Riesling Kabinett

口味：紮實礦物氣息，純淨果味微酸帶甜。被喻為 'Pearls of Mosel' (塞莫爾河的珍珠)，稀世珍釀百大葡萄酒之一 - Fritz Haag。

A crisp, lean, understated style that is intensely floral at first, but opens up nicely and envelope flavors of pear, apricot and wet stone. Thanks to the powerful acidity which dictates the harmony. WS : 91

▲ Sileni Cellar Selection, Sauvignon Blanc 2017 \$220/880

紐西蘭品種：Sauvignon Blanc

口味：具備亞熱帶水果及芭樂特色。典型紐西蘭風味，這是一款絕佳餐前或搭配海鮮之白酒。

Light and tangy, polished and refined, offering Asian pear, grapefruit and lime peel flavors. Vivino 4 stars

▲ Frankland Estate Riesling 2017 \$1180

澳洲品種：Riesling

口味：帶有檸檬及花香香氣，口感層次豐富，尾韻清新乾淨。

Delicate crystalline flavors on the palate show a dry precise Riesling with texture, spice and delicate acidity that give the wine focus and fantastic length.

▲ Firebrand Barrel Fermented Chardonnay, California 2016 \$1180

美國品種：100% Chardonnay

口味：帶有青蘋果、柑橘、熱帶水果、白桃香氣。濃濃豐富的分層香草味，沈穩的香氣與輕柔的酒體十分的平易近人。

A big wine that delivers plenty of vanilla and tropical fruit notes on the nose and palate. There is nice citrus element that uplifts the smooth vanilla notes.

Red

▲ Porca de Murça, Tinto 2013 \$880

葡萄牙品種：Touriga Franca, Touriga Nacional, Tinta Roriz, Tinta Barroca

口味：濃郁的莓果，紅色漿果及辛香料氣息，豐富層次和圓潤的丹寧。獲得2015年Wine Spectator百大葡萄酒第39，是葡萄牙最老酒莊 "Real Companhia Velha" 名下的一個品牌，混合當地多種原生品種。

Notes of slate and white pepper to the roasted plum and dried red berry flavors. WS : 90

▲ Chateau des Laurets 2015 \$1180

法國品種：80% Bordeaux-Saint Emilion/Right Bank Merlot, 20% Cabernet Franc

口味：高雅的香味帶出成熟的覆盆莓與櫻桃，並襯托出淡淡的煙燻與香料香氣。口感呈現出典型的成熟Merlot並帶著細緻的口感與均衡的酒體。餘韻悠長帶著新鮮水果的清香。

This dense wine is packed with firm tannins and concentrated fruit. A blend of ripe Merlot and perfumed Cabernet Franc, it has weight, with layers of black-plum skin flavors and dark tannins.